

التاريخ: 25 يونيو 2023م 25th June 2023

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure relating to Former CFO of the Company

Renaissance Services SAOG (the "Company") would like to disclose to its esteemed shareholders matters concerning former CFO Mr Vishal Goenka ("Mr. Goenka"). Having committed irregularities certain and wrongdoing with regard to the Company, Mr Goenka resigned from his position, as disclosed on 18th September 2022, and had entered into a settlement agreement (the "Settlement Agreement") with the Company. On 16th November 2022, in repudiation of the Settlement Agreement, Mr Goenka filed a claim before the Labour Department against the Company claiming compensation for unfair termination. In its judgment on 16th May 2023, the Primary Labour Court ruled in favour of the Company dismissing Mr Goenka's claim for unfair termination and compensation. The Court further upheld the terms of the Settlement Agreement and Mr. Goenka was directed to pay RO 150,000 to the Company to be deducted from his terminal entitlement of RO 279,667.808 which is fully provided. The court further stated that the company has a right to pursue any further claims for damages it may have through a separate case.

The company's external auditors have issued an unqualified clean audit report for the year 2022.

الموضوع: إفصاح بشأن الرئيس المالي السابق للشركة

تود شركة النهضة للخدمات ش.م.ع.ع. ("الشركة") إفادة مساهميها الكرام بشأن بعض الأمور المتعلقة بالرئيس المالي السابق الفاضل/ فيشال جوينكا. فقد قدم الفاضل/ فیشال جو پنکا استقالته من منصبه کما و ر د فی الإفصاح المنشور بتاريخ 18 سبتمبر 2022م وأبرم اتفاقية تسوية ("اتفاقية التسوية") مع الشركة بعد إقدامه على ارتكاب مخالفات وتجاوز ات تتعلق بالشركة. وفي 16 نو فمبر 2022م، تنصل الفاضل/ فيشال جو ينكا من الالتزام باتفاقية التسوية بعد قيامه بتقديم شكوى لوزارة العمل ضد الشركة مطالباً بتعويض عن الإنهاء غير العادل لخدماته حسب زعمه. وفي 16 مايو 2023م، أصدرت المحكمة الابتدائية (الدآئرة العمالية) حكمها لصالح الشركة وقضت برفض مطالبة الفاضل/ فيشال جوينكا عن الإنهاء غير العادل لخدماته حسب زعمه ور فض مطالبته بالتعويض عن ذلك. كما أبّدت المحكمة شر وط اتفاقية التسوية وألز مت الفاضل/ فيشال جوينكا بدفع 150,000 ريال عماني إلى الشركة ليتم خصمها من مستحقاته النهائية البالغة 279,667.808 ريال عمانى و هو مبلغ محتسب بالكامل في حسابات الشركة. كما ذكرت المحكمةُ أيضاً أن للشركة الحق في تقديم أي مطالبات لها عن أي أضرار من خلال رفع قضية

وقد أصدر مكتب التدقيق الخارجي للشركة تقرير تدقيق غير متحفظ وغير مشروط لعام 2022م.



In another case, Mr. Goenka has been found guilty of co-publishing a defamatory statement posted on social media against Renaissance and its Chairman. Following an investigation, criminal proceedings were initiated by the Public Prosecutor and Mr. Goenka was subsequently named as a co-defendant in the case. The Criminal Court passed a judgement on 30th May 2023 convicting Mr. Goenka and the first defendant, for the criminal offence committed by them. The court further directed that the Company addresses its claim for monetary damages through the civil courts.

وفي قضية أخرى، أصدرت المحكمة حكمها بإدانة الفاضل/ فيشال جوينكا لمشاركته في نشر بيان تشهيري على وسائل التواصل الاجتماعي ضد النهضة ورئيس مجلس إدارتها. وأسفر التحقيق عن قيام الادعاء العام باتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة ووجه اتهامأ للفاضل/ فيشال جوينكا بصفته مُدعى عليه ثانٍ في القضية. فأصدرت المحكمة المختصة بالقضايا الجزائية حكمها في 30 مايو 2023م بإدانة الفاضل/ فيشال جوينكا والمدعى عليه الأول لاقترافهما الجرم قيد الوصف. كما وجهت المحكمة الشركة بتقديم مطالباتها بتعويض مالي عن الأضرار من خلال المحكمة المختصة بالقضايا المدنية.

This disclosure is being made to avoid any rumours and speculation in regard to these events.

وقد ارتأت الشركة الإفصاح عن هذا الأمر لتفادي أي إشاعات وتكهنات قد تنشأ عن هاتين المسألتين.

With best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

For/ Renaissance Services SA



عن/ النهضة للخدمات شمع